

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN**  
**TARIKH: 6 JANUARI 2015 (SELASA)**

<b>Bil</b>	<b>Tajuk</b>	<b>Akhbar</b>
1	Kawasan banjir Pahang jadi 'daerah angkat'	Utusan Malaysia
2	MOA beri bantuan pascabanjir	Kosmo
3	Ministries to 'adopt' 7 Pahang districts	New Straits Times
4	Rough seas, strong winds expected tomorrow	New Straits Times
5	Aktiviti nelayan Labuan terjejas laut bergelora teruk - LKIM	Bernamea.com
6	Persiapan Johor hadapi kemungkinan gelombang ketiga banjir libatkan lebih banyak agensi, kementerian	Bernamea.com
7	CyberSecurity Malaysia bantu jabatan baik pulih data rosak akibat banjir	Bernamea.com

**KERATAN AKHBAR**  
**UTUSAN MALAYSIA (DALAM NEGERI) : MUKA SURAT 5**  
**TARIKH : 6 JANUARI 2015 (SELASA)**



**ISMAIL SABRI YAAKOB (kanan)** ketika mempengerusikan mesyuarat penyelarasan pascabanjir peringkat negeri Pahang di Putrajaya, semalam. - UTUSAN/RASHID MAHFOF

## Kawasan banjir Pahang jadi 'daerah angkat'

**PUTRAJAYA 5 Jan.** - Kawasan yang dilanda banjir di Pahang akan dijadikan 'daerah angkat' oleh beberapa kementerian supaya bantuan dapat disedia dan diselaraskan secara berkesan.

Menteri Pertanian dan Industri Asas Tani, Datuk Seri Ismail Sabri Yaakob berkata, Bera akan menjadi 'daerah angkat' untuk kementeriannya.

"Jerantut dan Kuantan akan menjadi 'daerah angkat' Kementerian Pertahanan, Temerloh (Kementerian Kerja Raya), Kuala Lipis (Kementerian Sumber Asli dan Alam Sekitar), Maran (Kementerian Sumber Manusia) dan Pekan (Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi).

"Banjir turut berlaku di Raub dan Rompin, walau bagaimanapun kerosakan yang dialami dua daerah ini adalah lebih kecil berbanding enam daerah lain," katanya.

Beliau berkata demikian kepada pemberita selepas mempengerusikan mesyuarat penyelarasan pascabanjir peringkat Pahang di kementeriannya di sini hari ini.

Ismail Sabri berkata, kementeri-



**Perkara yang akan diberi perhatian serius hari ini ialah usaha pembersihan. Di Pahang, kerja pembersihan telah dimulakan di Bera, Jerantut, Kuala Lipis dan Temerloh."**

**ISMAIL SABRI YAAKOB**  
**Menteri Pertanian dan Industri Asas Tani**

annya telah diberi peranan untuk memberi tumpuan kepada bantuan pascabanjir di Pahang manakala negeri-negeri lain akan diberi perhatian oleh kementerian berbeza.

Beliau berkata, Kementerian Dalam Negeri umpamanya akan memberi tumpuan kepada Perak dan Kementerian Pendidikan

(Kelantan).

"Perkara yang akan diberi perhatian serius hari ini ialah usaha pembersihan. Di Pahang, kerja pembersihan telah dimulakan di Bera, Jerantut, Kuala Lipis dan Temerloh.

"Selain itu, kita perlu menyediakan barang-barang yang amat diperlukan oleh mangsa banjir, selain menyelaraskan aktiviti sukarelawan di kawasan banjir," katanya.

Ditanya anggaran peruntukan yang diperlukan untuk setiap keluarga mangsa banjir, Ismail Sabri berkata, perkara itu masih diteliti oleh Jawatankuasa Penyelarasan Pasca Banjir, khususnya melalui kerjasama daripada pegawai daerah.

"Antaranya kita mahu mengumpul maklumat tentang jumlah bantal, selimut, tilam dan pakaian seragam sekolah yang diperlukan mangsa banjir.

"Kita tidak boleh memberi semua barang tetapi sekurangnya bantuan yang disediakan ini akan membolehkan penduduk meneruskan kehidupan," katanya.

**KERATAN AKHBAR**  
**KOSMO (BENCANA BANJIR) : MUKA SURAT 7**  
**TARIKH: 6 JANUARI 2015 (SELASA)**

Fokus utama kepada operasi pembersihan dan menyediakan keperluan asas

## MOA beri bantuan pascabanjir

PUTRAJAYA - Kementerian Pertanian dan Industri Asas Tani (MOA) mengetuai usaha penyelarasan bantuan pascabanjir di Pahang dengan disokong lima lagi kementerian lain.

Konsep 'daerah angkat' dipraktikkan iaitu Jerantut dan Kuantan di bawah Kementerian Pertahanan; Kementerian Kerja Raya (Temerloh); Kementerian Sumber Asli dan Alam Sekitar (Kuala Lipis); Kementerian Sumber Manusia (Maran); Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi (Pekan) dan Kementerian Pertanian dan Industri Asas Tani (Bera).

Menterinya, Datuk Seri Ismail Sabri Yaakob berkata, MOA mengubah jawatankuasa penyelarasan pascabanjir Pahang pada Selasa minggu lalu yang melibatkan lima kementerian terbabit susulan keputusan Mesyuarat Khas Pengurusan Krisis Banjir.

"Dua fokus utama yang akan

diberikan perhatian iaitu operasi pembersihan di kawasan banjir dan keperluan mangsa banjir selepas pulang ke rumah masing-masing," katanya kepada pemberita selepas mempengerusikan Mesyuarat Penyelarasan Pasca Banjir Pahang di sini semalam.

Turut hadir ialah Timbalan Menteri, Datuk Seri Tajuddin Abdul Rahman dan Ketua Setiausaha kementerian, Datuk Mohd. Arif Ab. Rahman.

Ismail Sabri memberitahu, pembahagian daerah kepada kementerian yang berlainan adalah bagi memastikan setiap kementerian dapat memberi lebih tumpuan kepada usaha pemulihan di sesebuah kawasan tersebut.

"Tanggungjawab setiap kementerian termasuk membeli peralatan untuk kerja pembersihan dan menyediakan keperluan asas kepada mangsa banjir

untuk meneruskan kehidupan selepas musibah tersebut.

"Buat masa ini, empat daerah telah memulakan kerja pembersihan iaitu di Bera, Jerantut, Kuala Lipis dan Temerloh kerana prosedur standard operasi kita ialah kerja pembersihan akan dimulakan sebaik mangsa pulang ke rumah," ujarnya.

Menurut Ismail Sabri, konsep 'negeri angkat' turut dipraktikkan di negeri lain terjejas banjir seperti Kelantan yang dipertanggungjawabkan di bawah Kementerian Pendidikan, Kementerian Dalam Negeri (Perak) dan Kementerian Perdagangan Dalam Negeri, Koperasi dan Kepenggunaan (Johor).

Katanya, beliau juga meminta organisasi sukarelawan badan bukan kerajaan yang datang ke negeri terjejas banjir supaya melaporkan kepada unit penyelarasan agar kehadiran mereka



ISMAIL SABRI (kanan) mempengerusikan Mesyuarat Penyelarasan Pasca Banjir Pahang di Putrajaya semalam. Turut kelihatan Mohd. Arif (dua dari kiri) dan Tajuddin (dua dari kanan).

direkodkan serta bantuan dapat disalurkan jika diperlukan.

"Kami perlu tahu dari segi kekuatan anggota mereka dan

untuk mengelak timbul masalah termasuk anggota sukarelawan yang berlebihan di sesuatu kawasan," katanya.

## Ministries to 'adopt' 7 Pahang districts

**PUTRAJAYA:** Several ministries have been assigned to adopt a flood-hit district in Pahang as the flood situation started to improve in the east coast state.

Agriculture and Agro-based Industry Minister Datuk Seri Ismail Sabri Yaakob said his ministry was appointed to lead the coordination efforts during the post-flood period in Pahang.

"There are seven districts that are badly affected and a ministry has been tasked to oversee its assigned district including the well-being of the volunteers involved in the cleaning operations," Ismail said after the

Pahang post-flood coordination committee meeting yesterday.

The Defence Ministry will adopt Jerantut and Kuantan; Works Ministry (Temerloh); Environment and Natural Resources Ministry (Kuala Lipis); Human Resources Ministry (Maran); Agriculture and Agro-based Ministry (Bera) and Science, Technology and Innovation Ministry (Pekan).

Ismail said Raub and Rompin were not badly affected.

Calling on all volunteers to register with the district offices so that they could be deployed systematically, he said: "We also want to avoid

any redundancy of manpower in the post-flood efforts."

Ismail said the ministry would also be collecting a list of essential items needed by the flood victims

The district officers had been instructed to put together the list.

Cleaning operations, he said, had begun in several districts, including Bera, Jerantut, Kuala Lipis and Temerloh.

"There is a need for more water cannons and cleaning equipment," he said, adding that the ministry would provide whatever was required during the post-flood period.

